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 購買進階型／專業型／企業型憑證使用者須知 

凡購買進階型／專業型／企業型 SSL 憑證使用者之客戶，因為其為『組織驗證』等級，需要對您的公

司進行完整查核，故必須要進行「國際徵信」及「電話驗證」等程序。請先確定您有辦法提供下列相關文

件（3 擇 1），如沒有辦法提供，則建議您購買 DV 網域驗證型憑證（單域名基本型／單域名通用型／多域

名基本型／多域名通用型）。 

 

相關應具備文件如下： 

 

 國際貿易局進出口英文登記證明函（需公司所營事業資料有登記 F401010 國際貿易業）方可申請 

 鄧白氏環球編碼 

 律師函或會計師函 

 

當您填寫資料時，憑證發證單位即會對您的網站進行實際查核，然而因為中華民國公司的註冊資訊均

是以中文登記註冊，並不像國外有一個正式的英文公司名稱，所以造成在購買組織驗證級憑證容易造成驗

證不過的困擾，茲將說明與圖例分別敘明如下： 

 

 國際貿易局英文登記證明函 

（一） 申請方式： 

1. 非一站式網站申請：經濟部國際貿易局出進口廠商管理系統（點我連接） 

2. 一站式網站申請：經濟部商業司一站式網站（需先至我的 E 政府入口註冊會員，並備自然人憑證（新設

立）／工商憑證登入申請） 

 

（二） 申請流程（預查階段）： 

先辦理英文名稱預查，預查時間約 3 個小時，其需要的資料為： 

(A) 營利事業統一編號 

(B) 公司中文名稱 

(C) 公司中文地址 

(D) 公司英文名稱 

https://fbfh.trade.gov.tw/rich/text/indexfbol.asp
https://onestop.nat.gov.tw/oss/identity/Identity/init.do
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(E) 負責人姓名 

(F) 電話 

(G) 傳真 

(H) 聯絡人窗口姓名、電話 

(I) 聯絡人 E-Mail 

(J) 擬用之英文名稱（最多可設六組，建議客戶提供兩組備用） 

 

（三） 申請流程（登記階段）： 

預查通過之後，即可以開始進行廠商資料登記（審核時間約 2 個小時）： 

需要填寫的資料： 

(A) 申請局別 

(B) 營利事業統一編號 

(C) 公司中文名稱 

(D) 公司英文名稱 

(E) 公司中文地址 

(F) 公司英文地址 

(G) 負責人姓名 

(H) 性別 

(I) 公司電話 

(J) 公司傳真 

(K) 聯絡人 E-M 

(L) 聯絡人姓名 

(M)聯絡人電話 

(N) 其他事項 

(O) 進出口項目（中、英文）、網址（選填） 

需要一併傳送的文件資料有： 

(A) 密碼申請書（網站下載後採電子檔或傳真回送） 
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(B) 公司或商業登記證明文件（電子檔上傳或傳真回送） 

需要輸入資料： 

(A) 國際貿易局進出口廠商管理網站密碼 

(B) 廠商統一編號 

 

（四） 證明函格式 
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 鄧白氏環球編碼（D-U-N-S） 

鄧白氏編碼係由美商鄧白氏公司所提供的企業資訊及金融分析的服務，當完成鄧白氏的徵信程序後，將

給予每一個客戶獨一無二的全球編碼，客戶亦可通過鄧白氏風險管理解決方案能降低風險、提高現金流、

增加收益率，相關詳細資訊請參閱美商鄧白氏網站（點我了解） 

 

 如何查詢我是否擁有鄧白氏號碼？ 

您可以透過以下網站進行查詢： 

UPIK：（點我了解） 

如下圖資訊輸入資料進行查詢 

 

如果有相關資訊，則顯示資訊如下： 

https://www.dnb.com.tw/Get-Your-D-U-N-S-Number
https://www.upik.de/en/upik_suche.cgi?new=1
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 律師函／會計師驗證信 

（一） 執業資格： 

 律師與公證人： 

 律師：須在申請人辦公室或實體設施所在之國家得到執業許可，並且   在申請人的登記管轄

權或註冊的任何管轄區內執業。 

 公證人：須為國際拉丁公證人聯盟之會員，並且是主管機關認可拉丁公證人的角色。 

 會計師： 

須在申請人辦公室或實體設施所在之國家具備執照，並為執業的會計師執筆繕寫，而該國家必須有會

計標準機構與國際會計師公會（IFA）具有正式成員之資格。 



全球域名註冊中心  ICANN 認證授權 

.台灣 .中国 .香港 .TAIPEI .TW .CN .HK .AT .BR .CA .CM .CO .EU .FR .ID .IN .JP .KR .LA .MY .MM .MX .PH .PW .RU .TH .TM .TV .UK .US .SG .VN 

.公司 .网络 .信息 .BIZ .COM .INFO .MOBI .NET .ORG .ART .BANK .BLOG .CLOUD .CLUB .DESIGN .EMAIL .GAME .ONLINE .SHOP .TOP 

 

 

https:／／www.net-chinese.com.tw 

TEL : 02-25319696  FAX : 02-25319522  2018 年 11 月 8 日更新 

（二） 意見的基礎： 

憑證註冊單位必須驗證執業律師／會計師正行使代表申請者，並根據執業律師／會計師陳述熟悉相關

事實與運用專業知識和專業判斷來檢驗律師函／會計師驗證信的結論。 

 

（三） 內容真確性： 

憑證註冊單位須確認律師函／會計師驗證內容之真確性。 

會計師應至申請組織進行實地查核驗證，並確認該公司／社（財）團法人為正常設立登記且業務亦為正

常運作，並使用英文繕寫會計師驗證信，內容應包括： 

(A) 公司／組織登記名稱 

(B) 經向政府登記營運使用的名稱及其商標 

(C) 實際營運地址的拜訪與確認 

(D) 實際營運電話的確認 

(E) 銀行帳號的確認（必須直接取得銀行的認證函件） 

(F) 公司負責人的確認（或取得公司年度股東會議記錄） 

(G) 取得公司負責人及合約簽署人的信件，確認在申請書上的合約簽署人、批准人之姓名。 

 

成立未滿三年之公司或組織，需佐以銀行英文版存款證明備查，但一般銀行開立之存款證明僅有包含

戶名、帳號、餘額、但是因作為審核備查文件，該存款明證明須另具備組織名稱、地址及電話等資訊，然

而具備前述資訊之存款證明文件因簽核層級較高，申請的時間也會相對較長（約 7-10 個工作日） 

 

 EV 延伸驗證型憑證角色定義： 

1. 合約簽署人： 

簽署用戶約定條款（可由經授權的申請人代表和確認同意條款） 

驗證事項： 

1. 姓名、職稱和機構 

2. 合約簽署之簽署權力來源（例如委託書） 

2. 憑證遞件核准人： 

確認憑證遞件核准者已簽署或以其他方式核准 EV SSL 憑證請求： 



全球域名註冊中心  ICANN 認證授權 

.台灣 .中国 .香港 .TAIPEI .TW .CN .HK .AT .BR .CA .CM .CO .EU .FR .ID .IN .JP .KR .LA .MY .MM .MX .PH .PW .RU .TH .TM .TV .UK .US .SG .VN 

.公司 .网络 .信息 .BIZ .COM .INFO .MOBI .NET .ORG .ART .BANK .BLOG .CLOUD .CLUB .DESIGN .EMAIL .GAME .ONLINE .SHOP .TOP 

 

 

https:／／www.net-chinese.com.tw 

TEL : 02-25319696  FAX : 02-25319522  2018 年 11 月 8 日更新 

驗證事項： 

1. 姓名、職稱和機構 

2. 合約簽署之簽署權力來源（例如委託書） 

3. 憑證遞件核准者之 EV 授權來源，可於憑證請求時提出執行以下事項： 

(A) 可執行代表憑證申請者提交 EV SSL 憑證請求。 

(B) 是供由憑證申者所提供由發證機構要求之資訊以用於憑證簽發。 

 

3. 憑證請求人：為憑證申請人 

 

注意！上開三個角色於申請 EV 驗證型憑證時須分別填入個別角色之相關資訊，該角色可以有重疊部份。 
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Sample Form Legal Opinion Letter for verifying signing authority 

[Law Firm Letterhead 律師函範本] 

 

[Date] 

 

To: Comodo CA Limited 

3rd Floor Building 26 

Office Village Exchange Quay 

Trafford Road Salford 

Manchester M5 3EQ 

United Kingdom 

Fax to: 866-446-7704 （US and Canada） +1 801-303-9359 

Re: EV Certificate Request No. [Insert Comodo Order number] 

Client:  [Exact company name of Client – see footnote 1] 

Client 

Representative: 

[Exact name of Client Representative who signed the 

Application – see footnote 2] 

Application Date: [Insert date of Client’s Application to the Issuing CA,] 

 

This firm represents [exact company name of Client]1 （“Client”）, who has submitted the Application to 

you dated as of the Application Date shown above （“Application”）.  We have been asked by our Client 

to present you with our opinion as stated in this letter. 

 

[Insert customary preliminary matters for opinion letters in your jurisdiction.] 

 

On this basis, we hereby offer the following opinion: 

 

1. That [exact company name of Client] （“Company”） is a duly formed [corporation, LLC, etc.] that 

is “active,” “valid,” “current,” or the equivalent under the laws of the state／province of [name of governing 

jurisdiction where Client is incorporated or registered] and is not under any legal disability known to the 

author of this letter. 

 

                                            
1
 Note: This must be the Client’s exact corporate name, as registered with the relevant Incorporating Agency in the Client’s Jurisdiction 

of Incorporation.  This is the name that will be included in the EV Certificate. 
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2. That Company conducts business under the assumed name or “dba”[assumed name of Applicant] 

and as registered such name with the appropriate government agency in the jurisdiction of its place of 

business below. 

 

3. That [name of Client’s Representative]2 has authority to act on behalf of Company to: [select as 

appropriate]  （a） provide the information about Company required for issuance of the EV Certificates as 

contained in the attached Application, （b） request one or more EV Certificates and to designate other 

persons to request EV Certificates, and （c） agree to the relevant contractual obligations contained in 

the Subscriber Agreement on behalf of Company. 

 

4. That Company has a physical presence and its place of business at the following location:  

 

      

      

      

 

5. That Company can be contacted at its stated place of business at the following telephone number: 

 

____________________ 

 

6. That Company has an active current Demand Deposit Account with a regulated financial 

institution. 

 

7. That Company has the exclusive right to use the following domain name in identifying itself on the 

Internet: 

 

_____________________ 

 

[Insert customary limitations and disclaimers for opinion letters in your jurisdiction.   

 

[Name and signature] 

[Jurisdiction（s） in which attorney ／ latin notary is admitted to practice]3 

cc:  [Send copy to Client] 

                                            
2
 Note: If necessary to establish the Client Representative’s actual authority, you may rely on a Power of Attorney from an officer of 

Client who has authority to delegate the authority to the Client Representative. 

3
 Note: This letter may be issued by in-house counsel for the Client so long as permitted by the rules of your jurisdiction. 
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Sample Accountant Letters Confirming Specified Information4 

[會計師驗證信範本] 

It is acceptable for professional accountants to provide letters that addresses specified matters. The 

letters would be provided in accordance with the professional standards in the jurisdiction in which the 

accountant practices. 

 

Two examples of the letter that might be prepared by an accountant in the United States and in 

Canada follow: 

 

UNITED STATES 

 

 

To Comodo CA Ltd. and Management of [Client]: 

 

We have performed the procedures enumerated below, which were agreed to by the Managements of 

Client, solely to assist you in evaluating the company’s application for an Extended Validation （EV） 

Certificate, dated.............................  This agreed-upon procedures engagement was conducted in 

accordance with attestation standards established by the American Institute of Certified Public 

Accountants.  The sufficiency of these procedures is solely the responsibility of those parties specified in 

this report. Consequently, we make no representation regarding the sufficiency of the procedures 

described below either for the purpose for which this report has been requested or for any other purpose. 

 

Specified Information: 

 

Procedure: 

（Note 1: These are 

illustrative of the 

procedures that would be 

undertaken and are 

designed to meet the needs 

of the Certification 

Authorities issuing 

Extended Validation 

Certificates） 

Results:  

（Note 2: If you are unavailable to 

perform any of the stated procedure, 

this should be noted in this column. 

Any exceptions should be noted in a 

separate paragraph below）  

   

Legal Name - 123456 

Ontario limited 
Agree legal name to permanent 

audit file information （If audit has 

Legal name on the application agrees with the 

information contained in our permanent file with 

respect to Client. 

                                            
4
 These are sample letters only and are subject to change. They have not been approved or endorsed by any professional accounting 

organization.  
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been completed）.  （If there is no permanent file, state that this fact） 

   

Doing business as - "Name" Agree name to government data 

base of business names 
The name “Name” is registered with the （name of 

database to which the name was agreed） 

   

Physical location - "Address 

Information" 
Visit the location at the address Site visit completed at Address 

   

Business Phone Number - 

555 999 9999 
Phone the number provided and 

confirmed that it was answered by 

the named organization 

 

Phoned Business Number and noted that was 

answered with the Doing Business As name. This 

would provid by the receptionist 

   

Bank Account – “Bank 

Name”, “Account Number” 
Request a letter directly from “the 

Bank” confirming the existence of 

the account for the benefit of “the 

Client” 

Received letter directly from “the Bank” confirming 

the existence of the account for the benefit of “the 

Client” 

   

The corporate officers are 

"NAMED" （verified officer） 

Agree Names to annual 

shareholders meeting minutes 

（Note - not required to personally 

know the officers） 

Agreed Names listed as corporate officers on the 

application to minute books maintained by the 

Client 

   

Name of application signer 

and approver 
Obtain letter from verified Officer 

confirming the names of the 

application signer and approver 

Obtained letter from the President confirming the 

names of the duly authorized names of the 

application signer and approver as they appear in 

the application 

 

We were not engaged to and did not conduct an examination, the objective of which would be the 

expression of an opinion on the Application for Extended Validation Certificate.  Accordingly, we do not 

express such an opinion.  Had we performed additional procedures, other matters might have come to 

our attention that would have been reported to you. 

 

This report is intended solely for the information and use of the Certification Authority and managements 

of Client, and is not intended to be and should not be used by anyone other than these specified parties. 

 

[Signature] 

[Date] 
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CANADA 

 

 

To: Comodo CA Ltd. 

 

  

Re: Client Limited [Applicant] 

  

 

As specifically agreed, I／we have performed the following procedures in connection with the above 

company's application for an Extended Validation （EV） Certificate, dated .......................... with respect 

to the following specified information contained in the application 

 

  

Specified Information: 

 

Procedure: 

（Note 1: These are 

illustrative of the procedures 

that would be undertaken 

and are designed to meet the 

needs of the Certification 

Authorities issuing Extended 

Validation Certificates） 

Results:  

（Note 2: If you are unavailable 

to perform any of the stated 

procedure, this should be noted 

in this column. Any exceptions 

should be noted in a separate 

paragraph below）  

   

Legal Name - 123456 Ontario 

limited 

Agree legal name to permanent audit 

file information （If audit has been 

completed） 

Legal name on the application 

agrees with the information 

contained in our permanent file 

with respect to Client. 

（If there is no permanent file, 

state that this fact） 

   

Doing business as - "Name" Agree name to government data 

base of business names 

The name “Name” is registered 

with the （name of database to 

which the name was agreed） 

   

Physical location - "Address 

Information" 

Visit the location at the address Site visit completed at Address 

   

Business Phone Number - 555 

999 9999 

Phone the number provided and 

confirmed that it was answered by 

Phoned Business Number and 

noted that was answered with the 
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the named organization 

 

Doing Business As name. This 

would provide by the receptionist 

   

Bank Account – “Bank Name”, 

“Account Number” 

Request a letter directly from “the 

Bank” confirming the existence of the 

account for the benefit of “the Client” 

Received letter directly from “the 

Bank” confirming the existence of 

the account for the benefit of “the 

Client” 

   

The corporate officers are 

"NAMED" （verified officer） 

Agree Names to annual shareholders 

meeting minutes （Note - not 

required to personally know the 

officers） 

Agreed Names listed as 

corporate officers on the 

application to minute books 

maintained by the Client 

   

Name of application signer and 

approver 

Obtain letter from verified Officer 

confirming the names of the 

application signer and approver 

Obtained letter from the 

President confirming the names 

of the duly authorized names of 

the application signer and 

approver as they appear in the 

application 

 

 

As a result of applying the above procedures, I／we found [no ／ the following] exceptions [list of 

exceptions].  However, these procedures do not constitute an audit of the company's application for an 

EV Certificate, and therefore I express no opinion on the application dated ......................., 20..... 

 

 

This letter is for use solely in connection with the application for an Extended Validation Certificate by 

[Client] dated ......................., 20......  

 

 

City  

（signed） ...................................... 


